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Over the years, Donald Trump has written many bestselling books, but he has also
written shorter essays that encompass his philosophy about how to live life to the
fullest, both personally and professionally. In these pieces, which have been personally
selected by Donald Trump for this book, he gives his special perspective in what
amounts to an “informal education” about success in business and in life. His
insights are engaging, educational, and informative and together they provide a very
clear window into the mind and heart of this extraordinary and successful man. Topics
include:

*The Shock Market

*Keep the Big Picture in Mind

*Give Your Higher Self a Chance

*Essays, Assets, and Stephen King

*Discover and Live Your Purpose

*Go Against the Tide

*Imagination: A Key to Financial Savvy

*The Good, the Bad, and the Rogue Wave

*Financial Literacy

*Think Like a Genius
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书评

I am moved by this story in this book, he said once he helped a Jew, and then ,he got
the thanks from the Jew before every thanksgiving. so show thanks and have a thanks
heart to live is so importand and can courage you and others. now , this Thanksgiving...
 

-----------------------------
《像赢家一样思考》
外人印象，自傲，桀骜不驯，不走寻常路的唐纳德·特朗普，周边的人却对他印象极好
，平和，聪明，价值观正确，工作努力，热爱学习，另外，他还提出了两条自己成功的
人生法则，激情与高效。激情，源于对工作的热爱，才能全身心，废寝忘食，投入其中
，还能得到...  

-----------------------------
在讨论这本书之前，不如先来讨论一下特朗普其人。
正如在特朗普当选总统后，惊诧和绝望的美国媒体给他冠的名号一样:The President of
Divided States of
America，特朗普本人——至少是在大多数人印象，也是一个非常divided的人。
如果说，一千个读者眼中有一千个哈姆雷特，那...  

-----------------------------
在飞机上，用2个小时看完的。几天之后再回忆，已记不得什么。囫囵吞枣式的阅读。
觉得自己应该读下去，却静不下心来。什么叫成功？完成的自己的人生理想目标，我就
是成功的。看来还是要仔细思考一下的。。不知道自己到底想要什么？就这样吧。以后
再读一遍吧。  
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